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Commissie VWS

Aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Plaats en datum: Den Haag, 7 december 2016
Betreft: Verzoek om reactie op het bericht in de Destentor.nl d.d. 5 december jl.  inzake het 

verschil in interpretatie van zorgverzekeraars wat vergoed wordt uit de 
basisverzekering

Ons kenmerk: 2016Z23337

Geachte mevrouw Schippers,

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport verzoekt u een reactie te geven op het 
bericht in de Destentor.nl d.d. 5 december jl.  inzake het verschil in interpretatie van zorgverzekeraars 
wat vergoed wordt uit de basisverzekering. Tevens verzoekt de commissie u om beantwoording van 
onderstaande aanvullende vragen die in het licht van deze berichtgeving zijn gesteld. De commissie 
verzoekt u uw reactie uiterlijk volgende week aan de Kamer te sturen.

1. Erkent u dat de circa 700 gebruikers van medicinale cannabis een relatief dure groep 
verzekerden is voor een verzekeraar?

2. Is het volgens u toeval dat zorgverzekeraar Zilveren Kruis juist in het overstapseizoen dit 
nieuws naar buiten brengt? 

3. Klopt het de vrije ruimte die er is voor zorgverzekeraars, in de regel juist wordt gebruikt voor 
het introduceren van nieuwe behandelingen en niet voor het schrappen van bestaande?

4. Hoe kan het dat sommige zorgverzekeraars een behandeling wel vergoeden vanuit het 
basispakket en andere verzekeraars niet? 

5. Is het wenselijk dat het wel of niet vergoeden van zorg vanuit het basispakket afhankelijk is 
van de interpretatie van onderzoeken door afzonderlijke zorgverzekeraars?

6. Is dit volgens u niet juist de rol van het Zorginstituut om hier een gefundeerde uitspraak over 
te doen, bijvoorbeeld op basis van de bevindingen van het eveneens door het ministerie 
gefaciliteerde Bureau voor Medicinale Cannabis (BMC)?

7. Bent u bereid ervoor te zorgen dat er  pas geschrapt wordt in het vergoeden van 
behandelingen, wanneer er een uitdrukkelijk advies van het Zorginstituut aan ten grondslag 
ligt? 

8. Hoe gaat u voorkomen dat het schrappen van behandelingen waar vooral dure verzekerden 
gebruik van maken, een instrument voor risicoselectie wordt?

9. Hoe gaat u voorkomen dat het basispakket verder wordt uitgehold door het op oneigenlijke 
gronden schrappen van behandelingen door afzonderlijke zorgverzekeraars?

10. Zilveren Kruis geeft aan dat ze het niet meer mogen vergoeden. Klopt dat en zo ja, door wie is 
dat bepaald? Of is het een eigen keuze van de zorgverzekeraar?

11. Er zijn twijfels over de werking van medicinale cannabis. Zo zou volgens Zilveren Kruis uit 
recent wetenschappelijk onderzoek blijken dat er weinig effecten zijn. Echter, Bedrocam geeft 
aan dat hoewel medicinale cannabis niet geneest, het wel nare bijwerkingen tegen kan gaan. 
Dat is toch ook belangrijk, kijkend naar de kwaliteit van het leven. Wat voor onderzoek is er 
nodig om wel onderdeel te kunnen worden van het basispakket?
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12. Als er geen (of zo weinig) zorgverzekeraars vergoeden, bent u dan bereid de thuisteelt van 
medicinale cannabis met een verklaring van een arts mogelijk maken of uit te breiden?

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

mw. H.J. Post


